
 

Protokół z posiedzenia radnych wspólnych komisji rolnej, handlu, usług, budownictwa 

i gospodarki komunalnej, budżetowo-finansowej i planowania oraz oświaty, 

kultury, zdrowia i ochrony środowiska 

w dniu 23 sierpnia 2022 r. 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zalewski 

Przywitał przybyłych radnych, Wójta Gminy, Zastępcę  Wójta, Skarbnik. Na podstawie listy 

obecności, na posiedzeniu obecnych było 14 członków Komisji co stanowi 93,33 % 

Sekretarzem komisji został  Jerzy Dembek.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt uchwały w sprawach: 

a) przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 

2022-2033, 

b) uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok,  

c) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Biskupiec od osoby 

fizycznej do zasobu mienia komunalnego nieruchomości gruntowej  

z przeznaczeniem  na powiększenie  obszaru  istniejących  dróg  gminnych a  

terenie gminy  Biskupiec, 

d) zmiany  uchwały nr XXXVI/357/22 Rady Gminy Biskupiec z  dnia 24 lutego  2022 

r. w sprawie wyboru  metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i wysokości opłaty  za  gospodarowanie  odpadami komunalnymi  

od  właścicieli  nieruchomości  na terenie gminy  Biskupiec,  

e) dokonania  zmiany  Uchwały Nr  XLIII/429/18 Rady  Gminy Biskupiec  z dnia 10 

stycznia  2018 r. w sprawie regulaminu określającego wysokości oraz szczegółowe 

warunki  przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego  

i  za warunki pracy oraz niektóre  inne  składniki  wynagrodzenia,  



f) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na cele niezwiązane 

z budową, remontem, utrzymaniem i ochroną  dróg  gminnych,  

Ad 2. Przyjęcie  porządku posiedzenia   

14 radnych głosowało  za przyjęciem porządku obrad 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

14 radnych głosowało za przyjęciem  protokołu z poprzedniej komisji  

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Wolne wnioski i informacje 

 Radny  Andrzej Plichta  zapytał na  jakim etapie  jest  sprawa z  budynkami  na  ulicy  

Krótkiej  w  Biskupcu. Wójt  odpowiedział, że  na razie  nie  ma  wszystkich spadkobierców.  

Dołączył Radny  Andrzej Czajka 

Radny Jerzy Leśniewski ostatnio była mowa, że Gmina nie kosi poboczy przy drogach  

szutrowych tylko przy asfaltowych kiedy to będzie koszone? Wójt odpowiedział, że pobocza 

będą koszone w najbliższym czasie. Gmina  kosi drogi  gminne. 

Radny Dembek Jerzy odniósł się do koszenia  się i  dodał, że Zarząd Dróg Wojewódzkich 

zaczął kosić pobocza przy ścieżce rowerowej, ale przy lampach od  Bielic do Biskupca  nie  jest  

pokoszone.  Wójt odpowiedział, że jeśli Zarząd Dróg  Wojewódzkich kosi pobocza to  najpierw 

kosi ciągnik a  później ekipa ludzi. Radny Jerzy Leśniewski zapytał czy przejście dla pieszych 

koło Dino w Łąkorzu będzie zrobione. Wójt odpowiedział, że zawnioskujemy o to przejecie, 

ale dla mieszkańców to nie będzie dobre. Radna Małgorzata Szustak, zabrała głos i dodała, że 

pomost w Łąkorku nad jeziorem jest  zrobiony i  słychać narzekanie od mieszkańców. 

Wójt  ludzie są różni,  90 %  jest zadowolonych, a reszta nie,  bo nie chcą żeby osoby z  zewnątrz 

przyjeżdżali nad wodę. Radny Stanisław Czajka zabrał głos w sprawie drożności rowu koło 

sklepu Greene w  Biskupcu i koło Biedronki  w  Biskupcu. Jeśli teren  koło Grenne jeśli to teren  

firmy to powinien on zostać  przez właścicieli  firmy obkoszony, bo dobrze to nie wygląda z 

trybun boiska, a  jeśli  to teren Gminy to, żeby pracownicy od czasu do czasu ten go obkosili. 

 Radny Stanisław Czajka, poinformował, że  na   ulicy Jesionowej pojawił się ciężki sprzęt, to  

oznacza, że  rozpoczynają  się prace  drogowe  nad remontem drogi w  kierunku  Sędzic. Radny  

zapytał czy będą  robione  tez pobocza,  Radny  Czajka poprosił, aby służby Wójta też pamiętały 

o koszeniu  poboczy w  tym kierunku, po  zakończeniu  prac drogowych na  tym odcinku  drogi  

od  ulicy Jesionowej do  drogi  na  Sędzice. Radny Czajka dodał, że  do tej pory pobocza  tam 

nie  były  koszone przez Gminę. Wójt odpowiedział, że  jeśli  chodzi o drogę na tym odcinku 

asfalt będzie poszerzony i pobocza  też będą  zrobione to wszystko jest zadysponowane.  



Radny Jerzy Leśniewski poinformował, że dużo ludzi korzysta z bieżni koło szkoły jest stamtąd 

widoczny zarośnięty teren, czy nie można wpłynąć na właścicieli posesji, żeby  to obkosic. 

Wójt  to jest część wspólna wszystkich właścicieli. Radny Jerzy Leśniewski to jest obiekt 

szkolny to jest  wstyd żeby nie ma było  tego obkosić. Wójt mi to tez przeszkadza.   

Ad. 5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych    

Projekt  uchwały w sprawie: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 2022-

2033, 

Pani Skarbnik  omówiła projekty  uchwały   

Wyszedł Wiśniewski  Jan. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 14 radnych, przy głosach 14 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Biskupiec na lata 2022-2033, 

b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok,  

Wyszedł Wiśniewski Jan  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 14 radnych, przy głosach 14 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok,  

c. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Biskupiec od osoby fizycznej do 

zasobu mienia komunalnego nieruchomości gruntowej z przeznaczeniem na powiększenie  

obszaru  istniejących  dróg  gminnych na terenie gminy Biskupiec, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Biskupiec od 

osoby fizycznej do zasobu mienia komunalnego nieruchomości gruntowej z przeznaczeniem 

na powiększenie  obszaru  istniejących  dróg  gminnych a  terenie gminy  Biskupiec. 

d. zmiany uchwały nr XXXVI/357/22 Rady Gminy Biskupiec z  dnia 24 lutego 2022 r. w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli  

nieruchomości  na terenie gminy  Biskupiec,  



Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/357/22 Rady Gminy Biskupiec z  dnia 

24 lutego 2022 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i wysokości opłaty  za  gospodarowanie  odpadami komunalnymi  od  właścicieli  

nieruchomości  na terenie gminy  Biskupiec,  

e. dokonania zmiany Uchwały Nr  XLIII/429/18 Rady  Gminy Biskupiec  z dnia 10 stycznia 

2018 r. w sprawie regulaminu określającego wysokości oraz szczegółowe warunki  

przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i  za warunki pracy 

oraz niektóre  inne  składniki  wynagrodzenia. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany Uchwały Nr XLIII/429/18 Rady Gminy 

Biskupiec  z dnia 10 stycznia 2018 r. w sprawie regulaminu określającego wysokości oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i  

za warunki pracy oraz niektóre  inne  składniki  wynagrodzenia. 

 

f. ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na cele niezwiązane 

 z budową, remontem, utrzymaniem i ochroną  dróg  gminnych. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na cele 

niezwiązane z budową, remontem, utrzymaniem i ochroną  dróg  gminnych,  

Ad. 6 Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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    Protokolant           Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Linowiecka                   Kazimierz  Zalewski 

 

 


